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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Čo bolo dôvodom výrubu stromov na kúpalisku v Trebišove, celý ten pás topoľov, ktorý bol 
na severnej časti, je preč.  
 
Davala, TS: 
Dôvodom výrubu týchto stromov na kúpalisku, by som povedal, jeden dôvod bol ten, že 
v letnom období, keď tie topole kvitnú, všetko sme mali v bazéne, znečisťovalo to celé 
prostredie, hlavne vodu v bazéne, bolo náročné na čistenie vody, upchávali sa nám čerpadlá. 
Druhý dôvod bol zo zdravotného hľadiska, pokiaľ vieme, kvet topoľa je pre alergikov veľmi 
škodlivý. Tretí dôvod bol taký, že tie stromy boli už prestarlé, keď ste tam pošli, väčšina 
z tých stromov bola už vnútri poškodená, chorá, neboli ešte duté, ale veľa tomu netrebalo. 
Ako náhradu týchto stromov plánujeme vysadiť na východnej strane, aby už bola kompletná 
informácia, na východnej strane kúpaliska po celej dĺžke náhradnú výsadbu okrasných drevín, 
ktoré budú tvoriť po vzraste aj ochranu kúpaliska pred zvedavými ľuďmi. Čiže tam, kde bolo 
minigolfové ihrisko, že to ľudia budú využívať na opaľovanie a nebudú terčom pozornosti na  
okoloidúcich ľudí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 29.3.2017 
 
 


